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Zápis ze zasedání školské rady konané dne 30. 8. 2023 

Přítomni:  

Zástupci rodičů:  Romana Petráňová 

                                    Iveta Jelenová 

Zástupci zřizovatele:  Ing. Jiří Lála  

          Ing. Ondřej Chrást 

Zástupci ped. pracovníků: Mgr. Martina Charvátová  

     Mgr. Věra Kejvalová  

Jednání byla přítomna ředitelka školy Mgr. Michaela Rybářová.  

Úvod: 

● zasedání zahájila v souladu s jednacím řádem předsedkyně školské rady p. Romana 

Petráňová 

● seznámení s programem zasedání 

 

Program jednání:  

 

1) Výroční zpráva MŠ 

• předložen návrh 

• Výroční zpráva byla schválena 6 – 0 – 0 

 

2) Výroční zpráva ZŠ 

• předložen návrh 

• Výroční zpráva byla schválena 6 – 0 – 0 

 

3) Návrh úpravy školního řádu ZŠ 

• předložen návrh na úpravu Školního řádu a přílohy Hodnocení výsledků 

vzdělávání žáků 

• ŘŠ objasnila důvody změn (stížnosti rodičů a Stanovisko MŠMT k zadávání 

domácích úkolů) 

• školní řád a příloha byl schválen 6 – 0 – 0 

                   

4) Informace k úpravám ŠVP ZV 

• nově Informatika pro 8. ročník (snížení hodin Výtvarné výchovy a související 

úpravy Pracovních činností) 

• drobné úpravy v osnovách Aj (přesuny učiva z důvodů zavedení nových učebnic) 

 

5) Informace k rekonstrukcím ve škole 

• Rekonstrukce plochých střech 

➢ hotovo, zkolaudováno, proběhlo bez problémů 

• Rekonstrukce malé tělocvičny 
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➢ probíhá, chýlí se k závěru, bude v provozu se zahájením výuky 

• Výstavba varny a rekonstrukce školní jídelny 

➢ probíhá, drobné zpoždění oproti harmonogramu 

➢ září – část října 2023 bude náhradní stravování 

➢ probíhají jednání se zřizovatelem k navýšení rozpočtu na vybavení 

 

6) Informace k personálnímu zabezpečení nového školního roku 

• MŠ 

➢ problém se zajištěním kvalifikované paní učitelky, zatím zajištěno 

nekvalifikovanou pracovnicí (bude si doplňovat vzdělání) 

• ZŠ 

➢ problém se zajištěním kvalifikovaných pedagogů (1. st., M, Fy, 

vychovatelé ŠD, asistenti), zajištěno nekvalifikovanými pedagogy, 

většinou studují nebo plánují studium, inzeráty stále v platnosti 

➢ aktuálně chybí 1 asistent k ukrajinským žákům 

  

7) Informace k počtům tříd a dětí/žáků 

• MŠ – plně obsazena 

• ZŠ – poslední volná místa, přijímáni pouze „spádoví“ žáci (zatím nenavýšena 

kapacita - bude žádáno až po kolaudaci ŠJ); oproti stavu před přístavbou 3. patra 

již navýšen počet tříd o 3, není možno dále navyšovat, lze přijímat pouze 

k doplnění počtu žáků v jednotlivých třídách 

 

 

Návrh na další setkání školské rady: 20. 5. 2024 v 17:00. 

 

 

Jednání bylo ukončeno v 17:45. 

 

Zapsala: Mgr. Věra Kejvalová 

Zápis ověřil: Ing. Jiří Lála 

 

 

 


